
Referat til bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 06.02.2023 

Deltagere: Peter Ditlevsen, Kim Jensen, 
Henning Olsen, Tommy Lauth, Vivi 
Berthelsen, Henrik Hansen 
Tid:  18.30 
Sted: Klubhuset 
 

Mødeleder: Peter Ditlevsen  
Referent: Tina Sandager 
Fraværende med afbud:  Michael Helsinghoff 
Særlige indbudte:  

  Emne Hvad skal vi 
udrette? Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?                                                                  

1. Dagsorden 
 
 

Godkendelse af 
dagsorden 

  Godkendt 
 

2. Kunstbane  Priser, 
projekter, 
næste træk 
 

Peter 
Ditlevsen  
 

 Har snakket med HIC, nuværende kunst 
kører på disp. Med pumpeanlæg. Så vi kan 
ikke køre ny kunst på samme pumpeanlæg. 
Forslår evt. Sønderdresset til ny kunst. 
Banedanmark vil heller ikke have ny kunst 
så tæt på banen, hvis forlængelse af 
nuværende kunst.  

3. Økonomi 
 
 

 Tommy Lauth 
orienterer 

 Der er bogført til og med ½-2023.  
Medlemsantal er faldet lidt. 
13/2 sendes nyt kontingent ud. Forv. 
mindre fald i medlemsantal.  
Der søges snart medlemstilskud, og 
trænergodtgørelse v/kurser. 
TL skal have hjælp af Kim til tjek af regning 
på baneleje. 
Fodboldskole pt. 73 tilmeldte 

4.  Kiosk 
 
 

 Vivi orienterer  Søgt tilbud hos Tintshop på folie på 
kioskvogn.  
Gang i en tømrer til bordplade, elektriker 
til kioskvognen, bordbænkesæt skal sættes 
derned.  
Der er lavet opslag på FB med reklame for 
kiosken. 
Der mangler frivillige til kiosken.  
Dette FB opslag, skal deles ud til andre HG 
FB sider. Forsøger også at få lavet 
Instagram side til deling. 
Opslag sendes også noget ud til 
årgangsansvarlige, træner-netværk ol. 
Er der styr på forsikring af kioskvogn – 
Michael H. ? 
Der skal indkøbes bestik til klublokale - Vivi 

5. Medlemstop 
 
 

Længde, 
dispensationer, 
prøvetræning 
 

  Der er snakket med årgangsansvarlige, det 
er dem som afgør om der er plads på 
holdet. De skal så kontakte TL for 
indmeldelse. 
På hjemmeside – medlemsstop, men 
kontakt evt. årgangsansvarlig på den 
enkelte årgang. Henning tilpasser 
hjemmeside.  



6. Nyt fra formanden 
 
 
 

Orientering fra 
div. møder 
 

Peter 
Ditlevsen 
orienterer 
 

 Der er spurgt fra enkelte hold, om de selv 
må søge penge til holdene via fonde. Dette 
skal gå vi TL så ansøgningen kommer 
officielt fra klubben.  
Sønderdresset skal nu topdresses for 2. 
gang til marts. Alex fra NIF står for det. Stor 
opgradering af plejen af plænerne. 
Har talt med en børneudviklingstræner, 
som skal stå for det sportslige, supportere 
trænerne, motivere forældre/voksne til at 
deltage. 
Alle trænere burde nu have fået tøj. 
Møde med Seiffert, at vi har brugt hele 
vores promotion (følger kalenderåret) hos 
dem, brugt på bolde, tøj ol.  
Der er købt 396 stk. bolde i 2022 (værdi ca. 
kr. 100.000) 
Forslag- at der laves et skur til bold ol. På 
Sønderdresset. 
Indendørs tider skal meldes ind nu – 
årgange skal informere Kim, besked skal 
sendes særskilt til årgangsansvarlige kun 
med dette emne. Frist for tilmelding . 
Hvornår frist med udendørs tider ? 
HIC aftalen med Diana accepteres. 
 

7. Diverse 
 

Punkter fra 
årgangsmøde 

Fysik 
mærkning af 
Veo 
 
 

 Kim, sørger for dette 

8.   ”Broen”  Peter kontakter Næstved Kommune 
 

9.  
 
 

 Genindførelse 
af nyhedsbrev 

 Informationen vil komme i fremtidige info-
møder for årgangsansvarlige/trænere. 
Læs referat fra bestyr.møder 
 

10.  
 
 

    

11.  
 
 

    

12.      

13.      

  
 
 

 Næste møde  Onsdag 15/3 kl. 18.30 – Kim sørger for mad 
 
Onsdag 5/4 kl. 18.30 
Onsdag 3/5 kl. 18.30 
Onsdag 7/6 kl. 18.30 
Lokale er booket 
  

 


